
Zápis ze schůzky 24. 4. 2024 

Přítomni: I. Píšová, J. Bečková, L. Zoubková, L. Červená 

Omluveni: J. Šírek, V. Hauptmannová 

1.     Oznámení 

Přítomné členky komise sdělily své dojmy z návštěvy školní 
jídelny. Paní J. Bečková ohlásila svou návštěvu na květen. 

Předsedkyně komise konstatovala, že vedoucí školní jídelny 
p. Luska vyhověl apelu komise na přidání teplé přílohy 
(vejce) k pokrmu čočka tak, aby nedocházelo k situaci, kdy 
děti jedí pouze suchý chléb v případě, že čočka není jejich 
oblíbené jídlo. 

2.     Diskuze 

Členky komise se shodly, že složení pondělních obědů je - 
dle názoru dětí - problémové. 

A dále žádost o vynechání jídel: paela, kari, játra – dle 
informace od dětí jsou tato jídla velmi kořeněná. 

P. Zoubková vznesla požadavek, zda by nebylo možné 
polévku rozlévat i starším dětem u okénka, popř. bokem u 
stolu, jelikož spoustu dětí ji ignoruje. V souvislosti s tím, zda 
by nebylo vhodné vrátit pokrmy na tácy, kde by si děti 
odnesly vše naráz. (V období covidu se používaly - proč se 
zrušily?) 

A dále žádost o zvážení poměru pepře v jídlech s ohledem 
na děti z MŠ.  

L. Červená sdělila dotaz rodičů z 6. A, proč je v některém 
týdnu složení jídel 3 x bezmasé. Dále tlak rodičů na přidávání 
– bude prodiskutováno s p. Luskou na další schůzce.  

Závěr: 
Dle informace vedoucího školní jídelny je v plánu 
rozsáhlá  rekonstrukce. Zde navazuje dotaz komise, zda 
poté bude možná varianta výběru z více pokrmů (alespoň 
dvou)? 

Zapsala L. Červená, předseda komise 


